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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat patiëntgegevens zonder toestemming zijn 
gedeeld (ingezonden 6 november 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Patiëntgegevens zonder toestemming 
gedeeld»?1 

Vraag 2
Vindt u het acceptabel dat in ongeveer 5% van de gevallen geen rechtsgel-
dige toestemming voor het uitwisselen van medische gegevens kon worden 
vastgesteld? 

Vraag 3
Bent u van plan alle 5 miljoen aanmeldingen te laten onderzoeken? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Zijn de betrokken patiënten ervan op de hoogte gesteld dat hun medische 
gegevens uitgewisseld konden worden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Waaruit bestaan de maatregelen die de VZVZ (de organisatie die verantwoor-
delijk is voor het voormalige elektronische patiëntendossier) heeft genomen? 

Vraag 6
Welke sancties staan er op het niet naleven van de Wet bescherming 
persoonsgegevens? 

Vraag 7
Wanneer gaat u een einde maken aan het Landelijk Schakelpunt (LSP)?

1 http://www.telegraaf.nl/gezondheid/23286587/
__Gegevens_patienten_gedeeld__.html?utm_source=t.co&utm_medium=referral&utm_ 
campaign=twitterfeed
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